
Notice to residents in Saudi Arabia 

 

This notice applies to residents of the Kingdom of Saudi Arabia (“KSA”) and to processing of 

personal data in KSA. This section shall be read together with the main Privacy Policy. Where 

there are inconsistencies between this notice and the main body of the Privacy Policy, this notice 

shall prevail in KSA. 

 

- The section “Data Transfers” under the Privacy Policy will be replaced by the following 

section: 

 

Data Transfers outside the KSA 

 

We may transfer the personal information we collect through the Channels to, and store such data 

in, other countries outside the KSA in accordance with the applicable law. If we do so, we will 

transfer the personal information only for the purposes described in this Privacy Policy. 

 

Some recipients of this personal information may be located in countries recognized by Saudi 

Data & AI Authority (“SDAIA”) as providing an adequate level of data protection (with reference 

to adequacy decisions issued by SDAIA). In such cases, transfers will be compliant with the 

applicable data protection law. 

 

For recipients of personal information which may be located in countries not recognized by 

SDAIA as providing an adequate level of data protection, we ensure that all such transfers will be 

conducted in accordance with the applicable data protection law. This includes implementing 

appropriate safeguards (such as Standard Contractual Clauses , where relevant) and ensuring that 

suitable technical and organizational security measures will be in place. These measures are 

designed to protect personal data against accidental or unlawful destruction, accidental loss or 

alternation, unauthorized disclosure or access, and all other unlawful forms of processing. To the 

extent required by applicable law, only the minimum necessary personal data will be transferred 

outside of the KSA. 

 

 مذكرة للمقيمين في المملكة العربية السعودية:  

( السعودية  العربية  المملكة  في  المقيمين  على  المذكرة  هذه  البيانات KSAتسري  معالجة  وعلى   ،)

الشخصية في المملكة، ويقرأ هذا القسم بمعية سياسة الخصوصية الرئيسية ، وفي حال وجود تعارض 

بين مضمون هذه المذكرة وبين سياسة الخصوصية الرئيسية ، فإن هذه المذكرة تكون هي السائدة في 

 المملكة. 

 القسم بعنوان " نقل البيانات " في سياسة الخصوصية يتم استبداله بالقسم التالي:   -

 نقل البيانات خارج المملكة العربية السعودية:  

القنوات إلى أقطار  نقوم بنقل وحفظ المعلومات الشخصية والبيانات التي حصلنا عليها من خلال  قد 

أخرى خارج المملكة بحسب القانون المعمول به، وفي حال قيامنا بذلك، سوف نقوم بنقل المعلومات  

 الشخصية فقط للأغراض المنصوص عليها في سياسة الخصوصة. 

والذكاء  للبيانات  السعودية  الهيئة  لدى  معروفة  بلدان  في  الشخصية  المعلومات  متلقي  يكون  قد 

الاصطناعي بأنها توفر قدرا كافيا من حماية البيانات )وذلك بمرجعية القرارات الصادرة عن تلك الهيئة  

SDAIA  .وفي هذه الحالات سيكون نقل البيانات متوافقا مع قانون حماية البيانات المعمول به ،) 

بالنسبة لمتلقي البيانات الشخصية الذين قد يكون مقرهم في بلدان لا توفر قدرا كافيا من حماية البيانات  

حماية   قانون  بحسب  إجراؤها  سيتم  تلك  النقل  عمليات  كافة  أن  نضمن  الهيئة، سوف  اعتقاد  بحسب 



البيانات الساري، وهذا يتضمن تطبيق إجراءات الأمان المناسبة )مثل البنود التعاقدية القياسية متى كان  

ذلك مناسبا(، والتأكد من أن هناك تدابير أمنية فنية وتنظيمية مناسبة موضوعة، وأن هذه التدابير تم 

أو غير قانوني أو وضعها من أجل حماية المعلومات والبيانات الشخصية  لمنع أي ضرر عرضي  

فقدان عرضي أو تغيير أو الإفصاح أو الحصول غير المصرح به، وسيتم فقط نقل أقل قدر من البيانات  

 الشخصية الضرورية إلى خارج المملكة. 

 
 


